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BEHANDELADVIEZEN EN BESLUITEN
In vergadering Gemeenteraad - dinsdag 15 december 2020 14:00
   Besluit De raad neemt het stuk voor kennisgeving aan.

In vergadering Fysieke Leefomgeving - dinsdag 17 november 2020 20:00
   Besluit De commissie is van mening dat de aanpak van de verkeersonveilige locaties versneld

moet worden en vraagt het college wat daarvoor nodig is. Ook zijn er nog vragen over de
inzet van ervaringsdeskundigheid, handhaving en de plek van de fiets.

Wethouder Van der Linden geeft aan dat hij blij is met de beschikbare middelen, opgeteld
4,5 ton per jaar. Met meer geld kun je meer en sneller. Het moet inderdaad sneller. Het
college heeft een groot aantal projecten ingediend voor rijksmiddelen. Dat levert wellicht
nog tonnen extra op. Hij verwacht dat het gros van de maatregelen moet kunnen worden
uitgevoerd. Daar komen nog maatregelen bij als extra geld van het Rijk komt. Het college
kijkt ook goed hoe ze werk met werk kunnen combineren. Voor handhaving is het college
afhankelijk van de politie. Een weg moet zijn ingericht volgens de eisen om te kunnen
handhaven. Dynamische snelheidsmeters worden regelmatig aangevraagd, maar het
heeft maar kort effect. Daarom gaan de meters steeds weer naar andere plekken. De
wethouder is voorstander van zo veel als mogelijk eenduidigheid in de voorrangssituatie
voor fietsers op rotondes. Bij de uitwerking van de motie '30 in z'n drie' geeft de
wethouder aan waar en waarom fietsers op rotondes wel of geen voorrang hebben. Het
college gaat binnen enkele weken een kaart presenteren n.a.v. deze motie waarna het
kan worden besproken. Ervaringsdeskundigheid is belangrijk, dat wordt altijd
ingezet. Sommige maatregelen zijn nog niet uitgevoerd omdat de omgeving met een
alternatieve oplossing kwam. Dan is het goed om hierop te wachten.

De wethouder zegt toe rond april 2021 wederom een RIB naar de raad te sturen met
daarin een update over de voortgang van de aanpak van de verkeersonveilige situaties.

De commissie besluit de raadsinformatiebrief ter kennisname naar de raad te sturen.



In vergadering Fysieke Leefomgeving - woensdag 2 september 2020 19:00
   Besluit Op verzoek van de VVD-fractie en met unanieme steun van de overige fracties besluit de

commissie deze raadsinformatiebrief ter bespreking te agenderen. Politieke vragen:
- Is het college bereid en in staat om de uitvoering te versnellen en op welke wijze wil het
college dit doen? (VVD)
- Is het college bereid meer sturing en urgentie inzake de 20 onveilige knooppunten aan
te brengen + tevens daarbij de meest wenselijke aanpassingen inzake fietstracés te
betrekken? (CDA)


